
Zápis  z  veřejného zasedání  zastupi te ls tva obce Lány  
konaného dne 1.  zář í  2008 od 18.00 hodin 

 v  hotelu  Classic Lány 
 
Přítomni: 9 členů zastupitelstva obce, v 18.20 podepsal prezenční listinu p.Karel Pleiner viz. 
prezenční listina 
 
Omluveni:  pí.Věrnochová 
Program jednání: 

1. zahájení,  
2. kontrola usnesení 
3. zpráva starosty obce 
4. rozpočtové změny č.3/2008 
5. volební řád školské rady ZŠ Lány 
6. výzva k pronájmu služebního bytu v čp.174 Lány 
7. diskuze 
8. usnesení, závěr 

 
Ověřovatelé zápisu:  Mgr. Jiří Ladra 
                                    Jaroslav Běloušek 
Usnesení připraví :    p. Václav Fencl 
Zápis provede:          Dana Hnízdilová 
 
1.Veřejné zasedání zahájil starosta obce p. Karel Sklenička. Přivítal přítomné zastupitele a 
občany. Konstatoval, že dnešní zasedání je usnášeníschopné. 
Starosta obce vyzval zastupitele k doplnění návrhu programu jednání a hlasování. 
Nikdo ze zastupitelů neměl žádné připomínky a doplnění, proto dal  starosta hlasovat. 
 
       Hlasování k programu:  + 9 
  
2. Kontrola usnesení č. 3/2008 ze dne  16.6.2008 
Kontrolu  usnesení č.3/2008 provedl p. Václav Fencl, úkoly byly splněny v termínu. 
 
3. Zpráva starosty obce 
Starosta obce p. Karel Sklenička v krátkosti seznámil přítomné o jednání a přípravách a 
průběhu akcí, které se projednávaly na 2 pracovních poradách  zastupitelstva: 

• výměna 23 ks oken v budově ZŠ 
• rekonstrukce sociálního zařízení v budově ZŠ čp.418 
• rekonstrukce asfaltového povrchu v ul. Školní 
• rekonstrukce dětského hřiště ve Vašírově 
• získání finanční částky z dopravního grantu na instalaci měřičů rychlosti a 

zpomalovacího retardéru 
• veřejné osvětlení v ul. Zámecká 
• geometrické oddělení a znalecký posudek na pozemek, který je potřebný pro 

vybudování chodníku Lány-Slovanka 
• byla podána žádost na ČZU v Praze o koupi pozemku pro výstavbu chodníku Lány-

Slovanka 
• rekonstrukce bytu v čp.174 
• asfaltový povrch v ul. Křivoklátské, před dětským hřištěm 
• koncert v předvečer Lánských letních slavností a Lánské letní slavnosti 
• koncert u kapličky ve Vašírově 



• převzetí modré stuhy získané za společenský život v soutěži „Vesnice roku 2008“ 
  

 
4. Rozpočtové změny č.3/2008 
návrh na rozpočtové změny č.3/2008 přednesl předseda finančního výboru p.Krejčíř – viz. 
Příloha tohoto zápisu. 
Nikdo z přítomných neměl dotazy ani připomínky. 
         Hlasování: + 9 
 
5. volební řád školské rady ZŠ Lány 
starosta obce p.Sklenička seznámil členy ZO se zněním volebního řádu. 
Nikdo nežádal vysvětlení ani doplnění. 
 
Podpisem prezenční listiny zastupitelem p. Pleinerem se zvýšil počet přítomných zastupitelů 
na 10. 
 
         Hlasování: + 10 
 
6. výzva k pronájmu služebního bytu v čp.174 
Místostarosta obce p.Fencl informoval zastupitele o dokončené rekonstrukci bytu v domě 
čp.174. Kde vznikla bytová jednotka o rozloze 94,6 m2, I.kategorie. Jako návrh předkládá 
tuto výši nájemného: 
3.000 Kč/měs. tržní nájemné + úhrada energií. 
 
 Dále je nutné zpracovat výzvu k pronájmu bytu za těchto podmínek: 
 
přihlášky přijímat: do 30.9.2008 
obsazení bytu:        od 15.10.2008 
doba trvání nájmu: 1 rok, s možností prodloužení 
kriteria nájmu:  obsluha sběrného dvora na základě uzavřené smlouvy, max.  6 hod. týdně                                        
                          za úplatu stanovenou mzdovými předpisy, 
                          nejvyšší nabídka na výši nájmu bude upřednostněna. 
 
         Hlasování: + 10 
7. Diskuze 
 
p.Sklenička: přečetl žádost TJ Sokol Lány , ve které žádají o finanční výpomoc ve výši 
150tis.Kč na dokončení výměny oken v budově sokolovny. 
Návrh pana starosty: vyhovět žádosti s tím, že finanční částka bude poukázána na základě 
smlouvy formou půjčky a v roce 2009 bude příspěvek na činnost TJ Sokol Lány snížen o 
půjčenou částku 150tis.Kč.   
         Hlasování: + 10 
Smlouvy připraví místostarostka pí. Hlavsová  
 
p.Fencl: informoval o žádosti p.Václava Kletečky, Vašírov 47 na koupi pozemku nebo jeho 
části p.č. 11/1 v k.ú. Vašírov za účelem vybudování příjezdové cesty ke garáži. Komise 
výstavby provedla místní šetření a navrhuje pozemek neprodávat. Není záruka, že nebude 
pozemek oplocen a stavba dětského hřiště neomezí příjezd ke garáži, která má příjezd 
 i z druhé strany. 
         Hlasování: +10 
 



p.Sklenička: Mateřská škola Lány má schválenou kapacitu 65 dětí. Z důvodu nedostatku 
prostor k umístění dalších dětí se bude zřizovat další třída v prostorách uvolněného bytu po 
pí.Jelínkové. V současné době se zpracovává projektová dokumentace na novu třídu a 
následně bude nutné zažádat o změnu v rejstříku škol o navýšení kapacity o 15 dětí. 
Starosta a místostarosta připraví žádost o změnu v rejstříku škol na KÚ Středočeského kraje 
s termínem do 30.9.2008. 
         Hlasování: + 10 
 
p.Havelka: informoval o žádosti o grant z oblasti cestovního ruchu Středočeského kraje. 
Finanční prostředky budou použity na reprezentativní publikaci o Lánech, která bude mít cca 
50 stran a DVD o obci Lány. 
Dále pozval přítomné na chystané společenské akce: 19.9.2008 barokní opera ENDYMIO, 
před Muzeem TGM a 27.9.2008 se koná JARMARK před hospodou Narpa.    
 
p.Sklenička: Obec Lány je členem Svazu měst a obcí Rakovnicka. Přičleněním obce Lány 
k okresu Kladno není členství v tomto svazku již žádoucí. Roční příspěvek činí cca 60tis.Kč.  
Návrh k hlasování: vystoupit z tohoto svazku ke dni 31.12.2008. 
 

Hlasování: + 10 
 
pí.Nováková: vyslovila poděkování za odsouhlasení finanční částky ve výši 150tis.Kč. Dále 
informovala, že na úklidu a opravách sokolovny se zúčastnilo 45 lidí, odpracovali 300 hodin  
bez nároku na odměnu. 
Dále připomenula, že v naší obci byl vytvořen kalendář společenských, kulturních a 
sportovních akcí. Bohužel došlo ke kumulaci akce TJ Sokol Lány a Mateřském školy Lány. 
Apeluje na dodržování předem domluvených termínů, které MŠ neakceptovala. 
 
p.Hatina: na tomto zasedání nezazněla informace o připravovaných volbách. 
p.Sklenička: informace o volbách bude v zářijovém Lánském zpravodaji a na úřední desce. 
 
p.Veselý: při stavbě obchvatu jezdí nákladní vozidla přes Vašírov a na chodníku Lány-
Vašírov je nutné zajisti úklid – padají jablka. 
p.Sklenička: nákladní vozidla, která odvážejí podloží, mají doporučenou trasu po této státní 
silnici. Jízda po kruhových objezdech není, vzhledem k délce vozidel, příliš vhodná. 
Připomínka bude vznesena na kontrolním dnu stavby. 
 
Ing.Loskot:  u hřbitova se buduje nový chodník, doporučuje projednat osazení dopravních 
značek „zákaz vjezdu nákladních vozidel“. Jízda je již možná po vybudované části obchvatu. 
Dále upozornil na propadlou vodovodní přípojku v komunikaci před jeho domem. 
pí.Hlavsová:  připraví dopis na MMK, odbor dopravy. 
 
Mgr.Jiří Ladra: sběrný dvůr je maximálně využíván, přesto budou přistaveny kontejnery na 
bioodpad ze zahrádek.. 
 
p.Sklenička: hovořil o zahájení školního roku v naší ZŠ. Lánská škola má 163 žáků. 
 
p.Havelka: v jakém stadiu je informační systém obce. Zjistil, že po obci jsou ještě cedule, 
které do informačního systému nepatří. 
p.Fencl: postupně budou odstraněny. 
 
p.Fencl: informace o konání tradičního posvícení. 5.10.2008 – obec požádala o uzavírku 
Křivoklátské ul.. Atrakce budou u rybníka. 



pí.Jarošová: vznesla dotaz zda existuje mapa ulic. 
p.Sklenička: na náměstí je umístěna informační cedule s názvy ulic. V informačním letáku, 
který obec vydala je také mapa ulic.  
 
p.Fencl: informoval o grantovém řízení na stavbu „Lány-Vašírov splašková kanalizace a 
ČOV“. Žádá o zapsání do usnesení 
 
 
 
   
7. Usnesení a závěr 
Návrh na usnesení z dnešního veřejného zasedání přednesl p.Fencl, zástupce starosty. 
Předsedající p.Sklenička vyzval zastupitele k doplnění usnesení, nebylo žádných připomínek,  
proto  vyzval zastupitele ke hlasování. 
 
                                                                                                  Hlasování + 10 
 
Závěr provedl starosta obce. Poděkoval přítomným zastupitelům a přítomným občanům za 
projevený zájem. 
 
 
 
 
 
Karel Sklenička ………………………………… 
starosta  
 
 
Václav Fencl …………………………………… 
 místostarosta  
 
 
Alena Hlavsová ………………………………… 
místostarostka  
 
 
Jaroslav Běloušek ..……………………………. 
ověřovatel  
 
 
Mgr. Jiří Ladra .. ….…………………………… 
ověřovatel 


